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Kärkölän sivistys- ja hyvinvointilautakunta käsitteli kunnan teknisen johtajan vastinetta 

yhtenäiskoulun henkilökunnan pyyntöön, joka koski huolta tulevan koulukompleksin pihojen 

riittävyydestä. Lautakunta päätyi äänestyksen jälkeen hyväksymään esityksen joka lopettaa asian 

käsittelyn. 

 Mielestäni opettajien huoli on aiheellinen ja asian edistämiseksi olisi tehtävä jatkoharkintaa. 

Opettajilta on tullut ajatuksia mm. että pormestarinkuja suljettaisiin porteilla koulutyön ajaksi, jolloin 

sitä voitaisiin sellaisenaan käyttää koulun piha-alueen lisänä. Tällainen toimenpide ei vaarantaisi 

koulukiinteistön toimivuutta tai aiheuttaisi uuden suunnittelun tarvetta. Kustannuksetkin jäisivät tässä 

tapauksessa kauaksi teknisen johtajan esittämistä summista. 

 

Kärkölässä    28.5.2021 

Eero Lepola 

Sivistys- ja hyvinvointilautakunnan puheenjohtaja 


